
Město Šlapanice  

 

  
  

 

Zápis z jednání komise RM 

 

 

Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 7. 5. 2015 

Místo konání HASIČSKÁ ZBROJNICE 

Přítomní členové D. Chudoba, R. Ivičič, R. Peška, P. Petřík, M. Velan, J. Zeman  

Hosté O. Krištof (MP Šlapanice) 

Omluveni B. Heinz, M. Řezníček 

Program probíhající úkoly, úkoly z rady města, zpětná vazba, různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení přítomných s programem schůze. 
2. Přítomní členové komise ve spolupráci s JSDH a MP provedli pomocí vozidla CAS 15 MAN 

zkoušku průjezdnosti některých ulic – zejména z pohledu složek IZS.  
3. R. Peška a O. Krištof pokračují společně v práci na aktualizaci pasportu dopravního značení a na 

návrzích některých dopravních opatření. 
4. Ze “stavební komise” přišel návrh na dobudování chodníku na ul. Jiříkovské kvůli bezpečnosti 

chodců, zejména skautů, kteří zde mají svou základnu. Naše komise souhlasí a podporuje tento 
návrh. 

5. Přišel návrh od občanů v “novém sídlišti” na zřízení vodorovného značení, které by vymezilo 
parkovací místa. Vyznačení parkovacích míst podléhá rozměrovým normám a komise se 
domnívá, že by vodorovné značení vedlo k celkovému snížení parkovacích míst. Proto komise 
naopak doporučuje vyznačit tzv. “šrafováním” místa, kde se nemá parkovat - zejména s ohledem 
na pohyb velkých vozidel (IZS, popeláři apod. – průjezdná šířka, úhly zatáčení atd.). 

6. M. Velan navrh zakrytí tribuny v parku např. roletovou mříží. Zamítnuto. 
7. Přišel požadavek na zřízení zákazu zastavení na ul Hřbitovní (naproti kostelu). V případě např. 

pohřebních obřadů v kostele dochází k dopravním komplikacím. Bude řešeno v rámci pasportu. 
8. Akce města v parku (např. farmářské trhy): Komise doporučuje úklid stánků města ihned po 

skončení akce, nikoli až v pondělí. Zaměstnanci města se stejně akce účastní, není tedy důvod, 
aby stánky (majetek města) zůstával další 2 dny a podléhal případnému vandalismu. 

9. Množí se stížnosti na hlučnost některých pohostinských zařízení. S dotčenými proběhla před 
jednáním komise schůzka na služebně MP Šlapanice za účasti MP, PČR a předsedy komise. 
Zástupci zařízení přislíbili nápravu. Případné další stížnosti budou již řešeny mnohem přísněji. 

10. Bylo probíráno téma obnovy místního orientačního značení. Komise má několik kontaktů na 
firmy zajišťující věc s minimálními náklady. Do příštího jednání přinesou členové návrhy. 

11. Přemístění zastávky IDS z ul. Brněnské: Téma řešené více komisemi kvůli rekonstrukci domu u 
zastávky. Komise doporučuje sjednocení dopravních uzlů ve Šlapanicích a to buď přemístěním 
na ul. Riegrovu nebo na ul. Kalvodovu (nutno zvážit investice atd.). Pro potřeby okamžitého 
řešení kvůli rekonstrukci domu na ul. Brněnské, navrhuje komise přemístění zastávky na ul. 
Kalvodovu nebo Riegrovu. Dle názoru komise nelze omezovat vlastníka v záměru rekonstrukce. 

12. O. Krištof požádal členy komise o účast na akcích, kde je třeba asistovat MP (např. Letní 
karneval, Šlapanické slavnosti), neboť vytížení členů zúčastněných organizací dovoluje 
omezenou účast. V případě takových akcí osloví předseda členy komise.   

13. trvajícítémata: ul. Zemědělská, články do ŠZ, krajský bezpečnostn íprojekt, dopravní koncepce, 
nájmy a parkovací místa (přehled) 
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Vyhotovil: Michal Velan 


